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برگ برنده 
حشمت الله فلاحت پیشه درباره احتمال مذاکره میان ایران و آمریکا هم تصریح 
کرد: »در مقطع کنونی که چندماه به انتخابات ریاســت جمهوری آمریکا باقی است، 
به نظر می رســد که امکان مذاکره وجود ندارد. ترامپ ســعی می کند تا فرارســیدن 
انتخابات از احتمال مذاکره با آمریکا به عنوان یک برگ برنده اســتفاده کند. ترامپ 
تصور می کند که با استمرار فشار بر ایران می تواند مقامات ایرانی را پای میز مذاکره 
بکشاند، اما تصور نادرستی دارد و تا معلوم شدن نتیجه انتخابات در این کشور بعید 
اســت مذاکره ای رخ دهد. اگر از مدتی پیش که هنوز بحث انتخابات در آمریکا داغ 
نشده بود، آمریکا با دادن امتیازاتی از جمله رفع تحریم های پس از برجام تلاش برای 
مذاکره با ایران می کرد، می شد انتظار داشت که مذاکره ای در بگیرد، اما اکنون دیگر 
دیر است. ایران و آمریکا تا قبل از انتخابات آمریکا سعی می کنند که صرفا از گسترش 
بحران ها جلوگیری کنند«. رئیس اســبق کمیســیون امنیت ملی مجلس درخصوص 
وضعیــت بعــد از انتخابات آمریکا هم اظهار کرد: »چه ترامپ رأی بیاورد یا نیاورد، 
آمریکا مجبور اســت که سیاست خارجه ای تازه در پیش بگیرد و تردیدی نیست که 

سیاست خارجه آمریکا به سمت تندتر شدن حرکت نخواهد کرد«.

اخبار ویژه ...

سرویس سیاسی-  اسحاق جهانگیری در جلسه دیدار 
اعضای هیات مدیره خانه صنعت، معدن و تجارت از تشکل ها 
و انجمن های بخش های مختلف به عنوان ســرمایه ای بزرگ 
برای کشور و دولت یاد کرد و گفت: تشکل های مختلف نظیر 
خانه صنعت، معدن و تجارت پشــتوانه ای قوی برای بخش 
خصوصی و فعالان این حوزه و نیز فرصتی طلایی برای توسعه 
کشور هستند که لازم است وزارت صنعت، معدن و تجارت 
در جهت رفــع موانع حقوقی و اداری پیش روی آنها اهتمام 

جدی داشته باشد.
وی با اشــاره به تقارن این جلســه با روز تشــکل ها و 
مشارکت های اجتماعی اظهار داشت: ارتباط دولت با تشکل ها 
و ذینفعان هر بخش این فرصت را برای کشور فراهم می کند 
که در شرایطی که عده ای تلاش می کنند آینده کشور را تیره و 
تار جلوه دهند، افق گشایی و آینده خوبی برای ایران ترسیم و 

به جامعه منعکس کنیم.
معاون اول رییس جمهوری با تأکید بر اینکه تأمین منابع 
مالی پایدار و مطمئن از مهم ترین نیازهای توسعه بخش صنعت، 
معدن و تجارت است، افزود: بازار سرمایه و دارایی های بخش 
خصوصی مهمترین منابع برای بخش صنعت، معدن و تجارت 
هستند و منابع مالی خارجی نیز باید در کنار این منابع به توسعه 

این بخش کمک کند.
جهانگیــری با بیــان اینکه یکــی از اصلیترین اهداف 
سیاست های کلی اصل ۴۴ قانون اساسی قدرتمند شدن بخش 
خصوصی بوده است، خاطرنشان کرد: باید از بخش خصوصی 
واقعی که به دنبال رانت جویی نیست، حمایت شود چرا که این 
افراد گوهری ارزشمند برای کشور محسوب می شوند و باید 
فرهنگ حمایت و تکریم از آنها در رسانه ها ترویج شود. البته 
در هر بخشی افراد ناباب نیز حضور دارند اما فعالان اقتصادی 
واقعی نباید به خاطر معدود افراد سوء استفاده گر قربانی شوند.

معــاون اول رییس جمهوری با یــادآوری اینکه ایران 
جمعیت جوان دارد و برای حرکت در مســیر توسعه نیازمند 
ســرمایه گذاری است، گفت: متأســفانه در دهه اخیر رشد 
سرمایه گذاری در کشور منفی بوده و این موضوعی است که 

آینده اقتصاد کشور را تهدید می کند.
جهانگیری با تأکید بر اینکه حتماً باید بســترهای لازم 
را برای مثبت شدن رشد سرمایه گذاری در کشور مهیا کنیم، 

تصریح کرد: باید شرایطی فراهم شود که هر ایرانی علاقه مند 
به کشور در هر کجای دنیا بتواند سرمایه خود را به کارخانه و 
تولید تبدیل کند و اگر این بستر فراهم نشود باید نسبت به آینده 

اقتصاد کشور نگران باشیم.
معاون اول رییس جمهوری از تشکل های شکل گرفته 
در بخش صنعت و معدن به عنوان سرمایه ای بزرگ در کشور 
یاد کرد و گفت: تشــکل های بخش صنعت و معدن یکی از 
قدیمی ترین و توسعه یافته ترین تشکل ها در کشور هستند که 

از قدرت زمینه سازی برای توسعه برخوردار شده اند.
جهانگیری با تأکید بر اینکه نمایندگان بخش خصوصی 
و ذینفعان هر بخش باید در جلســات تصمیم گیری مرتبط 
با خود حضور داشــته باشند، اظهار داشت: دولت از حضور 
نمایندگان تشکل ها در جلسات مرتبط با آنها استقبال می کند 
و رویکرد دولت این اســت که حتماً باید سخنان تشکل ها و 
ذینفعان هر بخش پیش از تصمیم گیری شنیده شود. در همین 
راستا نمایندگان بخش خصوصی در کمیسیون ها و شوراهای 
دولت حضور دارند و ذینفعان مرتبط به این جلسات دعوت 
می شــوند. معاون اول رییس جمهــوری از وزارت صنعت، 
معدن و تجارت به عنوان یک دســتگاه اجرایی کلیدی و مهم 
در کشور یاد کرد و گفت: حدود ۳۰ تا ۴۰ درصد تولید ناخالص 
داخلی و اشتغال کشور مربوط به این دستگاه اجرایی است و 
در سال های اخیر که با سخت ترین تحریم های ظالمانه آمریکا 
روبه رو هســتیم شاهد اقدامات و دستاوردهای مهمی در این 
وزارتخانــه بوده ایم. جهانگیری افزود: آمریکا در تحریم های 
اخیر خود به صراحت اعلام کرد که جنگ اقتصادی علیه ملت 
ایران را آغاز کرده اســت و بر اساس ارزیابی های خود تصور 
می کردند که ظرف مدت کوتاهی اقتصاد ایران دچار فروپاشی 
خواهد شــد اما امروز پس از گذشت دو سال از تحریم های 
جدید آمریکا، آنها نتوانســته اند به اهداف خود دســت یابند 
البته این سخن به معنای آن نیست که اقتصاد ما ضربه نخورده 
است بلکه اقتصاد و معیشت مردم دچار آسیب شده اما اهداف 

دشمنان تحقق پیدا نکرده است.
معــاون اول رییس جمهوری ادامــه داد: مجموعه ها و 
بخش های مختلف در عدم تحقق اهداف آمریکا نقش موثری 
داشــته اند که در این میــان فعالان بخش خصوصی نیز مانند 
ســربازان خط مقدم در ایــن جنگ اقتصادی نقش خود را به 

خوبی ایفا کردند و وزارت صمت نیز نقشــی کلیدی در این 
عرصه از خود بر جای گذاشت.

جهانگیری همچنین با اشاره به دستاوردها و تلاش های 
گسترده وزارت صنعت، معدن و تجارت در ایام شیوع کرونا 
افزود: شیوع کرونا اتفاقی ناگهانی بود که هیچ کشوری از قبل 
برای مواجهه با آن آمادگی نداشت و در ایران نیز در روزهای 
نخســت حتی برای تأمین تجهیزات حفاظت شخصی کادر 
درمانی با مشکل مواجه بودیم اما صنعتگران کشور مردانه پای 
کار آمدند و ظرفیت تولید ماســک و دیگر تجهیزات پزشکی 
ظرف دو ســه ماه افزایش چشــمگیری پیدا کرد و این نشان 

می دهد که ظرفیت های بسیار بزرگی در کشور وجود دارد.
 عده ای نمی خواهند واقعیت های جنگ اقتصادی 

و کرونا را ببینند
معاون اول رییس جمهوری با اشاره به سخنان مقامات 
آمریــکا مبنی بر اینکه در شــرایط کرونــا ۳۵ میلیون نفر به 
بیکاران این کشــور اضافه شده است، گفت: متأسفانه عده ای 
نمی خواهند واقعیت های جنگ اقتصادی و مســایل مرتبط 
بــا کرونا را بپذیرند و عملکرد دولت را زیر ســوال می برند. 
تحریم ها قرار بوده اقتصاد کشور را نابود کند اما با اتکا به توان 
داخلی توانسته ایم روی پای خود بایستیم و مانع از فروپاشی 
اقتصاد کشور شــویم و در بدترین شرایط قفسه ها و طبقات 
فروشگاه ها مملو از کالاهای مورد نیاز مردم بوده و خوشبختانه 
با کمبود کالا مواجه نشده ایم. البته منکر افزایش قیمت ها نیستم 

اما کالاها به وفور در دسترس مردم قرار دارد.
 جهانگیری با اشاره به محدودیت منابع ارزی و کاهش 
درآمدهای نفتی از وزارت صنعت، معدن و تجارت خواست 
تمرکزی جدی بر مدیریت واردات داشته باشد و از تشکل ها 
نیز خواست تمام تلاش خود را به کار گیرند تا نیازهای ارزی 
کشــور کاهش پیدا کند و با افزایش صادرات غیرنفتی درآمد 

ارزی کشور را بالا ببرند.
وی بــا تأکید بر ضــرورت برنامه ریزی برای نظارت و 
تنظیم بازار و نیز صیانت از اشتغال کشور تصریح کرد: ستاد رفع 
موانع تولید در استان ها باید همواره فعال باشد و باید تلاش کنیم 
دغدغه هــای مربوط به تأمین مواد اولیه واحدهای تولیدی که 
از خارج وارد می شود را مرتفع کنیم تا هم از اشتغال کارگران 
صیانت شود و هم بخش تولید کشور با آسیب مواجه نگردد.

معــاون اول رییس جمهوری دوران ســخت فعلی و 
مواجهه همزمان با تحریم ها و شیوع کرونا را دوره ای استثنایی 
توصیف کرد و گفت: در این گونه مواقع و شــرایط ســخت 
است که نام نیک از خدمت گزاران واقعی برجای می ماند. در 
این دوران باید معیشــت مردم و منافع کشور را به منافع خود 
ترجیح دهیم و حتی با سود کمتر به فعالیت اقتصادی و حفظ 

اشتغال ادامه دهیم.
جهانگیری با اشــاره به مشکلات مطرح شده در جلسه 
از معاون هماهنگی و نظارت اقتصادی خود خواســت موارد 
مطرح شــده را پیگیری و جلســاتی را برای حل این مسایل 
برگزار کند. در این جلســه تعــدادی از اعضای هیات مدیره 
خانه صنعت، معدن و تجارت نیز به بیان مهم ترین مشکلات 
و دغدغه هــای فعالان این عرصه پرداختند و از آمادگی خود 
برای همراهی با دولت در جهت توسعه بخش صنعت، معدن 

و تجارت خبر دادند.

باید از بخش خصوصی واقعی که 
دنبال رانت جویی نیست حمایت شود

  معاون اول رییس جمهوری گفت: عده ای نمی خواهند واقعیت های جنگ اقتصادی و مسایل مرتبط با کرونا را بپذیرند و عملکرد دولت را زیر سوال می برند. تحریم ها 
قرار بوده اقتصاد کشور را نابود کند اما با اتکا به توان داخلی توانسته ایم روی پای خود بایستیم و مانع از فروپاشی اقتصاد کشور شویم. 

سرویس سیاسی- مدیرکل روابط عمومی مجلس خبر از شکایت از تخریب کنندگان 
مجلس داد.  وی گفت :  مصطفی میرسلیم نماینده تهران که اتهام بزرگی به رییس مجلس 
وارد کرده یکی از این افراد اســت. یاشــار سلطانی که همین ادعا را تکرار کرده هم از همین 

جمله است که مورد شکایت قرار گرفته است.
مدیــر کل روابط عمومی مجلس از ارائه دادخواســت علیه تخریب کنندگان به قوه 

قضاییه خبر داده بود. 
وی گفت : مصطفی میرسلیم نماینده تهران که به رییس مجلس اتهام  وارد کرده است  
باید پاسخگو  باشد . یاشار سلطانی که ادعای میرسلیم را تکرار کرده هم از همین افراد  است 
که مورد شــکایت مجلس  قرار گرفته اســت. وحید اشتری و صدرا محقق از دیگر افرادی 

هستند که از آن ها شکایت شده است.
این افراد طی روز های گذشــته اتهام هایی را متوجه رییس مجلس کرده اند که علی 

شریفی به عنوان مدیر روابط عمومی مجلس خبر از شکایت از آن ها داده است.
وی گفت :امیدواریم این بار تعللی دربرخورد قانونی نباشد.

ســرویس سیاسی- فعال سیاسی 
اصلاح طلــب گفــت: مســائلی که در 
شــورای عالی سیاستگذاری رخ داده به 

زودی حل می شود.
داریــوش قنبری، عضو شــورای 
مرکزی حــزب مردم ســالاری، درباره 
برگــزاری جلســات حزبی از ســوی 
برخی احــزاب اصلاح طلب و اینکه آیا 
این جلســات تداوم خواهد داشــت؟، 
گفــت: یقینــا اصلاح طلبان هــم مانند 
ســایر جریانات سیاسی در کشور، برای 
انتخابــات ســال آینده برنامــه دارند و 
مشارکت خواهند داشت اما مشکلی که 
در حال حاضر وجود دارد، بحث عدم وجود یک تشکّل وحدت بخش در این جریان 
است. به ویژه با مسائلی که در شورای عالی سیاستگذاری رخ داده که البته این مشکل 

به زودی حل می شود.
او افزود: در مجموع در ارتباط با وحدت تشکیلاتی، تصور نمی کنم که اصلاح طلبان 
با مشــکل مواجه شوند. یقینا ســازوکاری را برای وحدت احزاب اصلاح طلب ایجاد 
خواهند کرد و جبهه اصلاحات، سازوکاری را برای وحدت بخشیِ  درون خود پدید 
خواهد آورد. در شــرایط فعلی، یکی از نگرانی هایی که اصلاح طلبان دارند به نظر من 
نگرانیِ سایر جریانات سیاسی نیز هم هست، بحث مشارکتِ  مردم در انتخابات است. 
این فعال سیاســی اصلاح طلب ادامه داد: با توجه به انتخابات مجلس ۹۸ که ما 
کمترین میزان مشارکت را در  دوران پس از انقلاب داشتیم به نوعی جریانات سیاسی 
تحت تاثیر این میزان کمِ مشــارکت قرار گرفتند و دنبال این هســتند که تحلیلی، واقع 
بینانه از علل این مشــارکت پایین داشــته باشند و به نوعی بر میزان فعالیت آنها هم این 

وضعیت مشارکت، تاثیرگذار بوده است.
قنبــری تصریح کــرد: به هر حال توجه جریان اصلاح طلب به عنوان یک جریان 
مردمی یقینا به عقبه اجتماعی خود خواهد بود و به دنبال این اســت که ببیند، مردم و 
عقبــه اجتماعی چه انتظاری از اصلاح طلبــان دارند و آیا آنها قادر خواهند بود که این 
انتظارات را به نوعی برآورده کنند یا خیر؟ به نظر بنده این موضوع در نحوه مشارکت 

و حضور اصلاح طلبان در انتخابات سال آینده، تعیین کننده خواهد بود.
او افزود : یقینا در جلســات و نشســت های احزاب اصلاح طلب آسیب شناسی 
هم مطرح خواهد بود. جریان اصلاحات به عنوان یک جریانِ مردمی، به هر حال یک 
سری مطالباتِ مردمی را نمایندگی می کند. آنچه که مسلم است مردم به شکلِ مناسبی، 
مطالباتشان مورد توجه قرار نگرفته است. یکی از معیارهای تعیین کننده در انتخاباتِ 
سال آینده، فراهم بودن امکان تحقق مطالبات مردم خواهد بود. بنابراین اصلاح طلبان 
اگر ببینند در انتخابات سال آینده، امکان تحقق مطالبات وجود ندارد استقبالِ چندانی 

نیز نخواهند کرد.

مدیرکل روابط عمومی مجلس  خبر داد:

قالیباف از میرسلیم و یاشار سلطانی 
شکایت کرد 

داریوش قنبری عضو شورای مرکزی حزب مردم سالاری: 

اصلاح طلبان نگران مشارکت مردم 
در انتخابات هستند

جهانگیری معاون اول رییس جمهور:

ادعای یک نماینده
دفتر آیت الله سیســتانی مرجع عالیقدر شیعیان عراق کمک یک میلیارد دلاری 
خود به ایران برای مبارزه با ویروس کرونا را تکذیب کرد. السومریه نیوز گزارش داد 
که دفتر آیت الله ســید علی سیستانی مرجع عالیقدر شیعیان عراق با صدور بیانیه ای 
خبر منتشــر شــده درباره کمک یک میلیارد دلاری خود به ایران را تکذیب کرد. در 
این بیانیه آمده است: آنچه که درباره کمک یک میلیارد دلاری دفتر مرجعیت عراق 
به ایران برای عبور این کشــور از بحران کرونا منتشر شده، صحت ندارد. حسینعلی 
شهریاری رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس مدعی شده بود: »از دفتر آیت الله 
سیستانی حدود یک میلیارد دلار برای بحث مقابله با کرونا در کشور اختصاص یافته 
که از این منبع برای خرید تجهیزات در برخی شهرســتان های سیستان و بلوچستان 

نیز هزینه شده است.«

نیازمند تذکر جدید 
روزنامه جمهوری اسلامی نوشت: دیروز عده ای از نمایندگان مجلس آشکارا 
اعلام کردند، چون رئیس جمهور با نیامدن به جلســه رأی اعتماد وزیر پیشــنهادی 
خــود بــرای وزارت صنعت، معدن و تجارت، به مجلــس توهین کرده، ما به وزیر 
پیشــنهادی او رأی نمی دهیم. هرچند در خبر ها آمده بود و در مجلس هم گفته شــد 
که رئیس جمهور با هدف عمل کردن به دســتورالعمل مربوط به ضوابط بهداشــتی 
پرهیز از شــیوع کرونا به مجلس نرفته، ولی حتی اگر این خبر درســت نبوده باشد 
و رئیس جمهــور با هدف دیگری عمداً از رفتن به مجلس خودداری کرده باشــد، 
نمایندگان می بایســت بدون توجه به این رفتار رئیس جمهور، فقط با بررسی دقیق 
درباره صلاحیت و شایســتگی وزیر پیشــنهادی اعلام رأی می کردند. در مجموع، 
روش عــده ای از نماینــدگان مجلس یازدهم در اولین برخورد با دولت، یک روش 
مبتنی بر اخلاق و حق گرائی نبوده و استمرار چنین روشی نه به نفع مجلس است و نه 
به نفع کشور. بدین ترتیب، به نظر می رسد مجلس یازدهم به یک تذکر دیگر رهبری 

از نوع آنچه در دیدار مجازی با نمایندگان به آنان دادند نیازمند است.

ممنوع است
معاون استاندار و فرماندار ویژه تهران گفت: حضور دسته عزاداری در خیابان ها 
و همچنین برپایی ایستگاه های صلواتی در ماه محرم امسال ممنوع است و امیدواریم 
عزاداران نسبت به رعایت جدی تصمیم های ستاد ملی مقابله با کرونا پایبند باشند. 
»عیســی فرهادی« افزود: طبق دســتورالعمل ابلاغی وزارت بهداشت، عزاداری ماه 
محرم امسال باید در فضای باز و در صورت امکان با هماهنگی های لازم در محوطه 
مــدارس و با رعایت کامل پروتکل های بهداشــتی و فاصله گذاری اجتماعی انجام 
شود. وی به برگزاری تجمع به صورت حداقلی نیز اشاره کرد و اظهار داشت: استفاده 
از طبل و سنج و وسایل مشترک در هیات های عزاداری نیز ممنوع شده و این موارد 
به هیات های عزاداری ابلاغ شده است. به گفته وی اولویت برای برگزاری آیین های 

عزاداری با فضا های باز است و هیات ها نباید در اماکن خاص تجمع کنند.

دوره بگم بگم 
فرید مدرســی فعال رســانه ای به اقدام برخی افراد که با افشاگری قصد جلب 
نظر مردم برای انتخابات ریاســت جمهوری را دارند واکنش نشــان داد.وی در این 
باره نوشــت:  انتخابات۱۴۰۰ دوره بگم بگم نیست؛ دوره آگاهی بخشی، شفافیت و 
ارائه برنامه و اجماع نیروهای دانا، کاردان و دلســوز اســت.از اقدام جناب پرویز 
فتاح  عبرت بگیرند کاندیداهای بالقوه ریاســت جمهوری تا مایه کدورت، نافهمی و 

تذکراتِ بی سابقه نشوند و امید ایرانیان را به یاس و جدایی ملت/دولت نکشانند.

قابل کنترل نیست
رئیس کل ســازمان نظام پزشکی گفت :شــرایط پیچیده است و به این زودی 
هم امکان کنترل بیماری وجود ندارد .وزارت بهداشــت برای جبران نیرو در حال 
اندیشــیدن تمهیداتی است. به عنوان نمونه رزیدنت های سال آخر سریع تر توزیع 
شــوند تا بتوانیم به پیک دوم مســلط شــویم و با کمبود نیرو مواجه نشویم.در حال 
حاضر واردات داروی رمدسیویر افزایش یافته است و توزیع داروی ایرانی از هفته 
بعد آغاز می شــود.آمار کرونا باید طبق پروتکل های ســازمان بهداشت جهانی بر 

اساس تست PCR اعلام شود.

باید صبر کرد 
یک تحلیلگر مســائل اقتصادی گفت :برای آنکه بتوان از یک گشــایش جدی 
اقتصادی ســخن گفت باید شــرایط در سطح کلان و در فضای بینا حوزه ای متحول 
شــود.وقتی با وجود تمام گمانه زنی ها و برنامه ریزی هایی که در ســال های گذشته 
انجام شــده، همچنان اقتصاد ما به نفت وابســته است یا باید صبر کرد تا دوباره راه 
فروش نفت و به دست آوردن درآمدهای ارزی حاصل از آن باز شود یا باید طرحی 
ریخــت که اقتصــاد را متحول کند، راهکار دوم نیاز به برنامه ای بلندمدت و فراغت 
ذهن دارد که به نظر لااقل در این شــرایط ممکن دشــوار به نظر می رسد و از این رو 

برای رسیدن به گشایش لااقل فعلا باید صبر کرد.

ماکرون 
رئیس جمهور فرانســه که بلافاصله پس از انفجار اخیر بیروت به لبنان ســفر 
کرد و در اقدامی مداخله جویانه پیشــنهاد یک طرح ابتکاری سیاســی را مطرح کرد، 
از ایران خواســت تا از مداخله در این کشــور غرب آسیا بپرهیزد.»امانوئل ماکرون« 
رئیس جمهور فرانسه که خیلی فوری بعد از انفجارهای اخیر بیروت، با سفر به لبنان 
در اقدامی مداخله جویانه برای این کشور غرب آسیا طرح ابتکاری سیاسی پیشنهاد 
داد، در گفت وگوی تلفنی خواســتار عدم مداخله ایران در امور داخلی لبنان شد.بنا 
بر گزارش خبرگزاری فرانسه، ماکرون در تماس تلفنی با رئیس جمهور ایران هشدار 
داد در حالیکه لبنان در حال بازسازی خود پس از انفجار ویرانگر هفته گذشته است، 
ایران از مداخله در این کشور خودداری کند.این مقام اروپایی تصریح کرد: »ضروری 
اســت که تمامی قدرت های درگیر.....از هرگونه مداخله خارجی دوری کنند و از 
روی کار آمدن دولتی حمایت کنند که بتواند این فوریت را مدیریت کند«.طبق این 
گزارش، در انفجار اخیر در انبار مواد شــیمیایی نیترات آمونیوم در بیروت دســتکم 
۱۷۱ نفر جان خود را از دســت دادند و بیش از ۶ هزار نفر دیگر نیز زخمی شــدند.
ماکرون علیرغم چنین اظهارنظراتی، اولین رهبر جهان بود که به بیروت سفر کرد و 
در بدو ورود به این شهر گفت: » اگر اصلاحات لازم در لبنان انجام نشود، رنج این 

کشور ادامه پیدا خواهد کرد.«.

سرویس سیاسی- معاون امنیتی و 
انتظامی وزارت کشور با بیان اینکه طرح 
بازارچه های مــرزی پس از تصویب به 
مانع تحریــم و ممنوعیت اقلام وارداتی 
برخورد کــرد، گفت: بار دیگر ۱۳۳ قلم 
کالا برای معافیت مشــخص و به دولت 
ارســال شــد که این موضوع اکنون در 
کمیســیون اقتصادی دولت در دســت 

بررسی است. 
»حســین ذوالفقــاری« دربــاره 
طــرح بازارچه های مــرزی و معافیت 
مرزنشینان، گفت: در طرح بازارچه های 
مــرزی، راه انــدازی ۱۵ بازارچــه در 
اســتان های آذربایجان غربی، کردســتان، کرمانشاه و سیســتان و بلوچستان به دلیل 

شرایط و مسائل معیشتی در دولت تصویب شد.
معاون امنیتی انتظامی وزارت کشور، مراحل و طول مدت تصویب این طرح را ۲ 
سال و نیم عنوان کرد و اظهار داشت: بر اساس طرح بازارچه های مرزی، معافیت هایی 
برای مردم این مناطق در نظر گرفته شــد و هر خانوار چهار نفره می توانست حدود ۲ 
میلیون و ۸۰۰ هزار تومان در ماه از پرداخت هزینه ورود کالا معاف شود. اما این طرح 
پس از تصویب به مانع تحریم و ممنوعیت اقلام وارداتی برخورد کرد و متاسفانه همه 
موارد معافیت هایی که به این مرزنشــینان تعلق می گرفت در دل همین کالاهایی بود 

که واردات آنها ممنوع شده بود.
ذوالفقاری ادامه داد: بار دیگر ۱۳۳ قلم کالا برای معافیت مشــخص و به دولت 
ارسال شد که این موضوع اکنون در کمیسیون اقتصادی دولت در دست بررسی است و 
در صورت موافقت دولت با آیین نامه فعالیت مرزنشینان، آنها می توانند از معافیت های 

قانونی که برای آنان در نظر گرفته شده، استفاده کنند.
معاون امنیتی انتظامی وزارت کشــور، اجرای این طرح با رعایت پروتکل های 
بهداشتی امکان پذیر دانست و درباره نحوه فعالیت کولبرها هم گفت: کولبری در همین 
بازارچه ها تعریف و گنجانده شــده اســت تا فرد در کوه و کمر کولبری نکند و با این 

کار حرمت مرزنشینان حفظ شود.
ذوالفقاری خاطرنشان کرد: مرزنشینان با ثبت اطلاعات خود در سامانه می توانند 
فعالیت مرزی خود را انجام دهند و دیگر شــاهد کولبری و اتفاقات ناگوار این حوزه 

نباشیم.

معاون امنیتی - انتظامی وزارت کشور خبر داد:

۱۳۳ قلم کالا در بازارچه های 
مرزی معاف می شود

سرویس سیاسی- شورای نگهبان با گرفتن ایراد از طرح 
دو فوریتی مالیات مستقیم، آن را به مجلس ارجاع داد.بر اساس 
این طرح قرار اســت از خانه های خالی در شــهرهای بزرگ 
مالیات اخذ شود.  عباســعلی کدخدایی در حساب کاربری 
توئیتر خود نوشــت: »ضمن قدردانــی از انگیزه و زحمات 
نماینــدگان در تصویب مصوبات مربوط به معیشــت مردم، 
طرح دو فوریتی اصــلاح ماده )۵۴ مکرر( قانون مالیات های 
مستقیم مورد بررسی قرار گرفت که به دلیل وجود چند ابهام 
و برای تضمین بهتر حقوق مردم مقررشد پس از رفع ابهامات 

توسط مجلس، نظر نهایی اعلام شود.«
براساس این گزارش، نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
در جلســه علنی ۱۵ مرداد در جریان بررســی جزئیات طرح 
دو فوریتــی مالیات بر خانه های خالی مقرر کردند واحدهای 
مسکونی خالی در شهرهای بیش از یک صد هزار نفر جمعیت 

مشمول مالیات بر درآمد اجاره شوند.
بنابــر مــاده واحده این طــرح، ماده ۵۴ مکــرر قانون 
مالیات های مستقیم به این ترتیب اصلاح شد؛ مالکان هر واحد 
مسکونی واقع در کلیه شهرهای بالای یکصد هزار نفر جمعیت 

که به استناد سامانه ملی املاک و اسکان کشور موضوع تبصره 
)۷( ماده )۱۶۹( مکرر این قانون، در هر سال مالیاتی در مجموع 
بیش از چهار ماه به عنوان خانه خالی شناسایی شوند، به ازای 

هــر ماه بیش از زمان مذکور، بدون لحاظ معافیت های تبصره 
)۱۱( ماده )۵۳( این قانون، به صورت ماهانه مشــمول مالیاتی 

برمبنای مالیات بر درآمد اجاره می شود.

شورای نگهبان طرح مالیات مستقیم از خانه های 
خالی را به مجلس ارجاع داد


